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Protokół Nr VIII/2024 
z VIII sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego 

w dniu 29 października 2024 r. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Pruszkowskiego Rafał Sieradzki o godzinie 17:02 otworzył  
VIII sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego. Następnie powitał wszystkich radnych, Zarząd 
Powiatu, Skarbnik i Sekretarz Powiatu, szefów służb i inspekcji, kierowników jednostek 
organizacyjnych Powiatu, naczelników wydziałów i biur starostwa, zaproszonych gości, 
przedstawicieli mediów lokalnych oraz mieszkańców, którzy oglądali przebieg sesji 
w trybie online. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że obrady są transmitowane  
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a klauzula informacyjna 
dotycząca przetwarzania danych osobowych jest dostępna na drzwiach sali konferencyjnej  
i tablicach ogłoszeń oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Starostwa. Poinformował,  
że zgodnie z art. 13 ust. 1a ustawy o samorządzie powiatowym głosowania jawne na sesjach 
rady odbywają się za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego 
wykazu głosowań radnych, który jest podawany niezwłocznie do publicznej wiadomości  
w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Powiatu.  
 
Obrady miały miejsce w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy ul. Drzymały 30. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki przypomniał, że zasady dotyczące postępowania  
z danymi osobowymi w pracy radnego zostały wysłane wraz z zawiadomieniem o zwołaniu 
sesji.  
 
Ad 2. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: stwierdzenie 
quorum. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki oświadczył, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczyło 21 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 27 osób, stanowiło 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. W trakcie trwania sesji 
do obrad dołączyli: radny Janusz Rajkowski, radny Grzegorz Mroczek, radny Krzysztof 
Rymuza i radna Aurelia Zalewska. Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki 
nr 1 i 2 do protokołu.  
 
Ad 3. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem są: wnioski 
do porządku obrad.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że porządek sesji został przesłany wraz  
z materiałami. 
 
Porządek obrad VIII sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego: 

1. Otwarcie VIII sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Wnioski do porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
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5. Informacja nr 4/2024 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie  
od 11 września 2024 roku do 16 października 2024 roku /BR-85/2024/. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 
/BR-86/2024/. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
Powiatu Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-87/2024/. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru podmiotu do przeprowadzenia badania 
sprawozdania finansowego Powiatu Pruszkowskiego za rok 2024 i za rok 2025  
/BR-88/2024/. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat obowiązujących w 2025 r. za usunięcie  
w trybie art. 130a – Prawo o ruchu drogowym i przechowywanie pojazdu oraz wysokości 
kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu /BR-89/2024/. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Zespołu Ośrodków 
Wsparcia w Piastowie /BR-90/2024/. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości 
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ew. 119/10 z obrębu 
Strzeniówka gm. Nadarzyn /BR-91/2024/. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa użytkowania wieczystego 
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ew. 112/3  
z obrębu 12 m. Pruszków /BR-92/2024/. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu 
Pruszkowskiego /BR-79/2024/. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Pruszkowskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2025" /BR-93/2024/. 

15. Wnioski i oświadczenia radnych. 
16. Komunikaty Przewodniczącego Rady Powiatu. 
17. Zamknięcie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że  pismem z dnia 25 października br. 
Zarząd przekazał pod obrady rady projekt uchwały w sprawie dotacji celowej dla Gminy 
Brwinów z przeznaczeniem dla OSP Żółwin oraz uchylenia uchwały nr III.27.2924 Rady Powiatu 
Pruszkowskiego z dnia 23 maja 2024 r. /BR-96/2024/. 
 
O godz. 17:04 do obrad dołączył radny Janusz Rajkowski. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie 
porządku obrad po punkcie 9 o punkt: podjęcie uchwały w sprawie dotacji celowej dla Gminy 
Brwinów z przeznaczeniem dla OSP Żółwin oraz uchylenia uchwały nr III.27.2924 Rady Powiatu 
Pruszkowskiego z dnia 23 maja 2024 r./BR-96/2024/. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Karolina 
Gawkowska, Patryk Grabowski, Maciej Kosiński, Michał Kucharski, Amanda Mitlejner, Aneta 
Pawłowska, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Ewa Rybka, 
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Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Konrad Sipiera, Artur Świercz, Arkadiusz Wencel, Dorota 
Zglińska. 
BRAK GŁOSU (1) Krystian Durma. 
NIEOBECNI (5) Adrian Ejssymont, Grzegorz Mroczek, Krzysztof Rymuza, Mirosława Śliwińska, 
Aurelia Zalewska. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że porządek obrad został rozszerzony,  
a kolejność punktów zmieniła się odpowiednio. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zapytał czy ktoś z radnych chce zgłosić wnioski 
do porządku obrad. 
 
Wniosków do porządku nie zgłoszono 
 
Porządek obrad VIII sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego po zmianach: 

1. Otwarcie VIII sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Wnioski do porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
5. Informacja nr 4/2024 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie  

od 11 września 2024 roku do 16 października 2024 roku /BR-85/2024/. 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 

/BR-86/2024/. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-87/2024/. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru podmiotu do przeprowadzenia badania 

sprawozdania finansowego Powiatu Pruszkowskiego za rok 2024 i za rok 2025 
/BR-88/2024/. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat obowiązujących w 2025 r. za usunięcie 
w trybie art. 130a – Prawo o ruchu drogowym i przechowywanie pojazdu oraz wysokości 
kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu /BR-89/2024/. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji celowej dla Gminy Brwinów z przeznaczeniem dla 
OSP Żółwin oraz uchylenia uchwały nr III.27.2924 Rady Powiatu Pruszkowskiego 
z dnia 23 maja 2024 r. /BR-96/2024/. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Zespołu Ośrodków 
Wsparcia w Piastowie /BR-90/2024/. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości 
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ew. 119/10 z obrębu 
Strzeniówka gm. Nadarzyn /BR-91/2024/. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa użytkowania wieczystego 
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka 
nr ew. 112/3 z obrębu 12 m. Pruszków /BR-92/2024/. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu 
Pruszkowskiego /BR-79/2024/. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Pruszkowskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2025" /BR-93/2024/. 
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16. Wnioski i oświadczenia radnych. 
17. Komunikaty Przewodniczącego Rady Powiatu. 
18. Zamknięcie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 3 i przeszedł do punktu 4. 
 
Ad 4. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: przyjęcie 
protokołu z VII sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że w związku z brakiem uwag i nie 
odnotowując głosu sprzeciwu protokół z VII sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego został 
przyjęty. 
 
O godz. 17:06 do obrad dołączyli radny Grzegorz Mroczek i radny Krzysztof Rymuza. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 4 i przeszedł do punktu 5. 
 
Ad 5. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: informacja 
nr 4/2024 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 11 września 2024 roku 
do 16 października 2024 roku /BR-85/2024/, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
Pytania zadali: radny Konrad Sipiera, radna Magdalena Beyer, radna Ewa Borodzicz. 
Odpowiedzi udzielili: Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Promocji Małgorzata Kucharska, 
Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa 
Przemysław Rotuski, Kierownik Zespołu Ochrony Zdrowia Joanna Hajdukiewicz. 
 
Radny Konrad Sipiera zapytał o więcej informacji na temat warunków wprowadzenia 
monitoringu wizyjnego w Liceum Ogólnokształcącym im. Tadeusza Kościuszki w Pruszkowie.  
Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Promocji Małgorzata Kucharska powiedziała,  
że zgodnie z art. 110 prawa oświatowego dyrektor przy wprowadzaniu monitoringu musi 
zasięgnąć opinii-zgody organu prowadzącego. Jest to monitoring całej szkoły. Pani dyrektor 
na ostatnim etapie rozbudowy szkoły wystąpiła z taką prośbą. 
 
Radna Magdalena Beyer zapytała czy Regionalna Izba Obrachunkowa wydała opinię w sprawie 
zaciągnięcia kredytu przez powiat.  
Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska poinformowała, że RIO wydało opinię pozytywną. W tej 
chwili jest przygotowywane wszczęcie procedury przetargowej.  
 
Radna Ewa Borodzicz zapytała na jakich warunkach zostało podpisane porozumienie 
z Miastem Piastów na zimowe utrzymanie dróg oraz czy zawarto umowę dotyczącą 
przekazania dotacji celowej na realizację zadania „Projekt pomieszczeń wyposażenia apteki 
szpitalnej oraz szatni dla personelu SPZZOZ w Pruszkowie”. Jaka jest wysokość dotacji i czy jest 
ona ze środków powiatu. 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Przemysław Rotuski powiedział, że treść 
porozumienia z gminą miasto Piastów, corocznie jest taka sama tj. odśnieżanie ciągów pieszo-
rowerowych, jezdni, chodników, a potem jednorazowe sprzątanie.  
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Kierownik Zespołu Ochrony Zdrowia Joanna Hajdukiewicz powiedziała, że kwota, która 
została przeznaczona na przygotowanie projektu apteki i szatni dotacji wynosi 400 000  zł. Jest 
to dotacja celowa ze środków tylko i wyłącznie powiatu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 5 i przeszedł do punktu 6. 
 
Ad 6. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024  
/BR-86/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił wicestarostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Wicestarosta Leszek Zarzycki poprosił o omówienie projektu uchwały Skarbnik Powiatu 
Katarzynę Jasińską. 
 
Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska poinformowała, że zmian w budżecie Powiatu 
Pruszkowskiego na 2024 rok dokonuje się w następującym zakresie: 
Następuje zwiększenie planu dochodów o kwotę 246 709,63 zł, w tym: dochody bieżące 
o kwotę 244 101,43 zł, a dochody majątkowe o kwotę 2 608,20 zł. 
W dziale 700  - Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 - Gospodarka gruntami 
i nieruchomościami zwiększa się o kwotę 2 608,20 zł w związku z decyzją Wojewody 
Mazowieckiego, dotyczącą odszkodowania  za dz. nr 132/9 obręb 0002 Dawidy Bankowe, 
przeznaczoną na realizację inwestycji celu publicznego. 
W dziale 801 - Oświata i wychowanie zwiększa się o kwotę 196 101,43 zł, tym: 
- 13 900 zł w rozdz. 80102 – Szkoły podstawowe specjalne - w związku z podpisaniem umowy 
na najem sali gimnastycznej; 
- 23 000 zł w rozdz. 80120 – Licea ogólnokształcące - w związku z podpisaniem umów na najem 
pomieszczeń; 
- 40 000 zł w rozdz. 80148 – Stołówki szkolne i przedszkolne - w związku ze zwiększeniem liczby 
uczniów i wyższym kosztem wyżywienia; 
- 119 201,43 w rozdz. 80195 – Pozostała działalność - w związku z otrzymaną dotacją 
na realizację projektu pn. „Gotowi na wyzwania jutra” w ramach programu Erasmus+ 
w ZS Nr 1 im. Stanisława Staszica. 
W dziale 855 – Rodzina, rozdz. 85508 – Rodziny zastępcze zwiększa się o kwotę 48 000 zł  
z przeznaczeniem na dofinasowanie zadań w zakresie wspierania rodzin i systemu pieczy 
zastępczej, w ramach rządowego programu pn. „Dofinansowanie wynagrodzeń rodzin 
zastępczych i prowadzących rodzinne domy dziecka na lata 2024-2027” w 2024 r.  
Planowane dochody po zmianach wynoszą 323 037 365,68 zł w tym: dochody bieżące – 304 
567 537,15 zł, a dochody majątkowe – 18 469 828,53 zł. 
Następnie Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska poinformowała, że następuje zmniejszenie 
planu wydatków o kwotę 450 600 zł, w tym: wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 199 400 zł, 
a wydatki majątkowe zmniejsza się o kwotę 650 000 zł. 
W dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa rozdz. 70005 – Gospodarka gruntami 
i nieruchomościami - zmniejsza się wydatki majątkowe o kwotę 500 000 zł z zadania pn. 
„Nabycie nieruchomości pod drogi powiatowe”. 
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W dziale 710 – Działalność usługowa, rozdz. 71012 – Zadania z zakresu geodezji i kartografii 
zmniejsza się wydatki o kwotę 330 000 zł w tym wydatki bieżące o kwotę 180 000 zł, a wydatki 
majątkowe o 150 000 zł. Z zadania pn. Zakup oprogramowania do ujawniania aktów 
notarialnych „ Extract Toolbox” wspomagany AI, z jednoczesnym zwiększeniem  o kwotę 330 
000 zł w dziale 750 – Administracja publiczna, rozdz. 75020 - Starostwa powiatowe 
z przeznaczeniem na wynagrodzenia pracowników realizujących zadania z zakresu geodezji 
i kartografii. 
W dziale 750 - Administracja publiczna zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 225 500 zł 
z czego: 

- w rozdz. 75020 - Starostwa powiatowe zwiększa się o 230 000 zł, w tym zwiększa się 
o 330 000 zł wynagrodzenia i pochodne od nich dla pracowników realizujących zadania 
z zakresu geodezji i kartografii oraz zmniejsza się o 100 000 zł w związku z brakiem 
możliwości realizacji zadania pn. Ewaluacja Strategii w bieżącym roku; 

- w rozdz. 75095 – Pozostała działalność zmniejsza się o 4 500 zł w związku 
z niewykorzystaniem środków na zwrot kosztów dojazdu radnych Młodzieżowej Rady 
Powiatu Pruszkowskiego. 

W dziale 801 - Oświata i wychowanie zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 108 900 zł, w tym: 
- 32.000 zł w rozdz. 80102 – Szkoły podstawowe specjalne w tym: 

- 14.000 zł z przeznaczeniem na energię elektryczną w związku z podwyżką cen oraz 
z oddaniem do użytkowania nowej części szkoły; 

- 18 000 zł z przeznaczeniem na przegląd klimatyzacji, wywozem nieczystości w związku 
z oddaniem do użytkowania nowej części szkoły oraz wycinką drzew; 

- 23 000 zł w rozdz. 80120 – Licea ogólnokształcące w tym: 
- 8 000 zł  na zakup maszyny sprzątającej; 
- 15 000 zł na wykonanie zaciemnienia szyb w sali gimnastycznej; 

- 13 900 zł w rozdz. 80134 - Szkoły zawodowe specjalne z przeznaczeniem m.in. na aktualizację 
programu do inwentaryzacji wraz z pakietem APG, montaż rolet, wyrobienie pieczęci szkoły 
w Mennicy Państwowej, druk e-legitymacji, założenie folii specjalistycznej. 
- 40 000 zł w rozdz. 80148 – Stołówki szkolne i przedszkolne z przeznaczeniem 
na przygotowywanie wyżywienia w związku ze zwiększoną liczbą uczniów. 
W dziale  854 - Edukacyjna opieka wychowawcza rozdz. 85404 – Wczesne wspomaganie 
rozwoju dziecka zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 32 000 zł w związku ze zmniejszeniem 
ilości  realizacji Wczesnego Wspomagania Rozwoju przez jednostkę zewnętrzną komercyjną, 
zadania te obecnie realizowane są przez nauczycieli placówki.  
W dziale  855 – Rodzina zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 125 000 zł w tym: 
- 48 000 zł w rozdz. 85508 – Rodziny zastępcze w związku z dofinansowaniem wynagrodzeń 
rodzin zastępczych zawodowych i prowadzących rodzinne domy dziecka na lata 2024-2027; 
- 77 000 zł w rozdz. 85510 – Działalność placówek opiekuńczo-wychowawczych  
z przeznaczeniem na dotację celową dla placówki opiekuńczo-wychowawczej prowadzonej 
przez Zgromadzenie Sióstr Miłosierdzia w Walendowie. 
Planowane wydatki po zmianach wyniosą 393 511 522,50 zł w tym wydatki bieżące – 305 671 
240,64 zł, a wydatki majątkowe – 87 840 281,86 zł. 
Na skutek zmian wprowadzonych w planie dochodów i wydatków deficyt budżetu zmniejszy 
się o kwotę 649 309,63 zł i wyniesie 70 474 156,82 zł, a pokryty zostanie przychodami. 
Zmniejszyły się również przychody o kwotę 649 309,63 zł, po zmianach wyniosą 84 548 616,82 
zł zgodnie z Tabelą Nr 3. 
Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska omówiła autopoprawkę, która stanowi załącznik nr 6 
do protokołu. Powiedziała, że zmiany do przesłanego projektu uchwały zmieniającej 
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uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na  rok 2024 przedstawia się w związku  
z dodatkowymi  wnioskami  zmian w budżecie dotyczącymi: 
− zawartej umowy ze Skarbem Państwa na przekazanie Powiatowi Pruszkowskiemu 

środków z Funduszu Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej będącego w dyspozycji 
Mazowieckiego Komendanta Wojewódzkiego w kwocie 160 000,00 zł, z czego:  
155 000 zł z przeznaczeniem na wydatki majątkowe - zakup samochodu 
kwatermistrzowskiego i 5 000 zł na  wydatki bieżące - zakup plecaka ratownika  
z wyposażeniem; 

− udzielenia pożyczki długoterminowej dla Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie w kwocie 3 500 000 zł, ze środków stanowiących 
przychody z lat ubiegłych. Jednocześnie zwiększeniu ulegną przychody powiatu o kwotę 
spłaty pożyczki zaplanowanej do 27 grudnia 2025 r.; 

− dokonania przeniesień wydatków między zadaniami inwestycyjnymi Zespołu  
Informatyków w celu zabezpieczenia środków na wykonanie w bieżącym roku zadań: 
wymiany przełączników sieciowych, modernizacji systemu kolejkowego oraz 
modernizacji macierzy; 

− dotacji celowej dla Gminy Brwinów, w związku z informacją z Gminy Raszyn  
o niewykorzystaniu zaplanowanej dotacji celowej w kwocie 60 000 zł przeznaczonej 
na zakup samochodu dla OSP Raszyn zmienia się dysponenta i dotację w tej kwocie 
przekazuje się dla Gminy Brwinów z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 
ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP w Żółwinie. 

 
O godz. 17:18 do obrad dołączyła radna Aurelia Zalewska. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił o opinie komisji merytorycznych. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Administracji Arkadiusz Wencel poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 23 października br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska Amanda Mitlejner 
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 24 października br. projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Świercz poinformował,  
że na posiedzeniu w dniu 28 października br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Kaja Rogulska 
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 23 października br. projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
Pytania zadali: radny Konrad Sipiera, radna Magdalena Beyer, radna Aurelia Zalewska. 
Odpowiedzi udzielili: Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska, Wicestarosta Leszek Zarzycki, 
członek Zarządu Michał Pihowicz, Dyrektor SPZZOZ w Pruszkowie Robert Krawczyk, członek 
Zarządu Patryk Grabowski, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Przemysław 
Rotuski.  
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Radna Aurelia Zalewska poprosiła skarbnik powiatu o doprecyzowanie kwot wskazanych  
w uzasadnieniu do projektu uchwały dotyczących deficytu oraz o stan wykorzystania kredytu, 
jaki zaciągnął powiat. 
Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska zaproponowała spotkanie z radną, na którym 
przedstawi specyfikację do deficytu, natomiast na pytanie dotyczące kredytu przygotuje 
odpowiedź na piśmie.  
Radna Aurelia Zalewska powiedziała, że pozostali radni na pewno są zainteresowani 
wyjaśnieniami. 
Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska zaproponowała, że udzieli informacji na przedstawione 
pytania na piśmie.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą uchwałę 
budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 /BR-86/2024/ wraz z autopoprawką. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian 
Durma, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Maciej Kosiński, Amanda Mitlejner, Michał 
Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, 
Rafał Sieradzki, Artur Świercz, Arkadiusz Wencel, Dorota Zglińska. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Michał Kucharski, Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, Ewa Rybka, 
Konrad Sipiera, Aurelia Zalewska. 
NIEOBECNI (2) Adrian Ejssymont, Mirosława Śliwińska. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr VIII.60.2024 zmieniająca 
uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 została podjęta. Uchwała stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu.  
 
O godz. 18.05 obrady opuściła radna Ewa Borodzicz. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 6 i przeszedł do punktu 7.  
 
Ad 7. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-87/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 9 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił wicestarostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Wicestarosta Leszek Zarzycki poprosił o omówienie projektu uchwały Skarbnik Powiatu 
Katarzynę Jasińską. 
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Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska poinformowała, że dokonuje się zmian w wieloletniej 
prognozie finansowej w związku z wprowadzonymi zmianami w budżecie powiatu w 2024 roku 
uchwałami Zarządu Powiatu oraz przedłożonymi wnioskami do zmian uchwały budżetowej 
na rok 2024, w następującym zakresie: 
Dochody ogółem w 2024 roku zwiększa się o 790 673,81 zł, z tego: bieżące zwiększa się  
o 788 065,61 zł, a majątkowe zwiększa się o 2 608,20 zł 
Wydatki ogółem w 2024 r. zwiększa się o 141 364,18 zł, z tego: wydatki bieżące zwiększa się  
o 697 309,63 zł, a wydatki majątkowe zmniejsza się o 650 000 zł. 
Powyższe zmiany wpływają na zmniejszenie deficytu budżetu w 2024 r. o 649 309,63 zł,  
w związku z tym przychody budżetu 2024 r. uległy zmniejszeniu również o tę kwotę.  
W związku z podpisaniem umowy na dotację w ramach programu unijnego ERASMUS+  
pn. „Gotowi na wyzwania jutra!”, który realizowany będzie w latach 2024-2025, wprowadza 
się w 2024 r. dochody w kwocie 119 201,43 zł oraz w 2025 r. dochody w kwocie 29 600,36 zł  
i wydatki w kwocie 149 001,79 zł. Zadanie w 100% finansowanie jest ze środków Unii 
europejskiej. 
W zakresie przedsięwzięć wprowadza się zmiany wydatków bieżących: 
− w poz. 1.1.1.2 Program Erasmus+ „Gotowi na wyzwania jutra!” wprowadza się 

przedsięwzięcie do realizacji w latach 2024, 2025 o łącznych nakładach finansowych  
w wysokości 145 001,79 zł. 

− w poz. 1.3.1.1 „Modernizacja ewidencji gruntów i budynków w gminie Michałowice” 
zmniejsza się łączne nakłady i limit wydatków w 2024 r. o 218 000 zł z uwagi 
na rozstrzygnięcie zamówienia przetargowego w niższej kwocie. 

− w poz. 1.3.1.2 „Kontrola i monitoring modernizacji EGiB w gm. Michałowice” zmniejsza 
się łączne nakłady i limit wydatków w 2024 i 2025 r. o 251 760 zł z uwagi na rozstrzygnięcie 
zamówienia przetargowego w niższej kwocie. 

Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska omówiła autopoprawkę, która stanowi załącznik 
nr 10 do protokołu. Powiedziała, że w związku z dodatkowymi wnioskami zmian w budżecie 
2024 roku proponuje się dokonać zmian w przesłanym projekcie uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego na lata 2024-
2031 polegających na: 
- zwiększeniu dochodów i wydatków ogółem o 160 000 zł, z tego dochodów i wydatków 

bieżących o 5 000 zł,  dochodów i wydatków majątkowych o 155 000 zł, w związku  
z otrzymaną dotacją z Funduszu Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej przeznaczona 
na wydatki dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, 

- zwiększeniu rozchodów 2024 roku o 3 500 000 zł, w związku z udzieleniem pożyczki 
długoterminowej dla SPZZOZ w Pruszkowie z terminem spłaty do 27 grudnia 2025 r. 

- dokonania przeniesień wydatków między zadaniami inwestycyjnymi Zespołu Informatyków 
w celu zabezpieczenia środków na wykonanie w bieżącym roku zadań: wymiany 
przełączników sieciowych, modernizacji systemu kolejkowego oraz modernizacji macierzy. 
Zmianie ulegnie załącznik nr 1 do  przesłanego projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego na lata 2024-2031. 

 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił o opinie komisji merytorycznych. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Administracji Arkadiusz Wencel poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 23 października br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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Wiceprzewodnicząca Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska Amanda Mitlejner 
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 24 października br. projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Kaja Rogulska 
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 23 października br. projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą uchwałę 
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego na lata 2024-2031  
/BR-87/2024/ wraz z autopoprawką. 
 
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Karolina Gawkowska, Patryk 
Grabowski, Maciej Kosiński, Amanda Mitlejner, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja 
Rogulska, Marcin Rybicki, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Artur Świercz, 
Arkadiusz Wencel, Aurelia Zalewska, Dorota Zglińska. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Michał Kucharski, Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, Ewa Rybka, 
Konrad Sipiera. 
BRAK GŁOSU (1) Magdalena Beyer. 
NIEOBECNI (3) Ewa Borodzicz, Adrian Ejssymont, Mirosława Śliwińska. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr VIII.61.2024 zmieniająca 
uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego na lata 2024-
2031 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 7 i przeszedł do punktu 8.  
 
Ad 8. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały w sprawie wyboru podmiotu do przeprowadzenia badania sprawozdania 
finansowego Powiatu Pruszkowskiego za rok 2024 i za rok 2025 /BR-88/2024/. Projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił wicestarostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Wicestarosta Leszek Zarzycki poprosił o omówienie projektu uchwały Skarbnik Powiatu 
Katarzynę Jasińską. 
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Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska omówiła projekt uchwały i przedstawiła uzasadnienie. 
Powiedziała, że dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty na podstawie zapytania 
ofertowego, w wyniku którego została wybrana oferta firmy audytorskiej 
POL-TAX 2 Sp. z o. o. z siedzibą w Warszawie, przy ul. gen. Tadeusza Bora-Komorowskiego 
56 C91, wpisana do rejestru biegłych rewidentów pod nr 4090, która zaoferowała 
przeprowadzenie badania sprawozdania finansowego Powiatu Pruszkowskiego za rok 2024 
i za rok 2025 oraz przedłożenia sprawozdania badania za kwotę 61 500 zł, w terminie do dnia 
09 maja 2025 r.  za rok obrotowy kończący się dnia 31.12.2024 r. oraz do dnia 08 maja 2026 r. 
- za rok obrotowy kończący się dnia 31.12.2025 r. Dodała, że do przetargu przystąpiły 3 firmy, 
najkorzystniejszą ofertą była firma POL-TAX 2, która 2 lata wcześniej dokonywała oceny 
naszych sprawozdań, jest to sprawdzona firma, która się sprawdziła zarówno u nas i innych. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił o opinię komisję merytoryczną. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Administracji Arkadiusz Wencel poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 23 października br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyboru 
podmiotu do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Powiatu Pruszkowskiego 
za rok 2024 i za rok 2025 /BR-88/2024/. 
 
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) Magdalena Beyer, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Karolina 
Gawkowska, Patryk Grabowski, Maciej Kosiński, Michał Kucharski, Amanda Mitlejner, 
Grzegorz Mroczek, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Ewa 
Rybka, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Konrad Sipiera, Artur Świercz, 
Arkadiusz Wencel, Aurelia Zalewska, Dorota Zglińska. 
BRAK GŁOSU (1) Aneta Pawłowska. 
NIEOBECNI (3) Ewa Borodzicz, Adrian Ejssymont, Mirosława Śliwińska. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr VIII.62.2024 w sprawie 
wyboru podmiotu do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Powiatu 
Pruszkowskiego za rok 2024 i za rok 2025 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik 
nr 15 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 8 i przeszedł do punktu 9.  
 
Ad 9. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie  
uchwały w sprawie wysokości opłat obowiązujących w 2025 r. za usunięcie w trybie art. 130a 
– Prawa o ruchu drogowym i przechowywanie pojazdu oraz wysokości kosztów powstałych 
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w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu /BR-89/2024/. Projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił starostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Wicestarosta Leszek Zarzycki poprosił o omówienie projektu uchwały członka Zarządu 
Powiatu Michała Pihowicza. 
 
Członek Zarządu Powiatu Michał Pihowicz poinformował, że w związku z obwieszczeniem 
ministra finansów z dnia 29  lipca b r. w sprawie ogłoszenia obowiązujących na 2025 rok 
maksymalnych stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowania na parkingu 
strzeżonym. Opłaty wzrosną średnio około 2,5 %, a stawki za przyjęcie pojazdów będą 
stanowiły 55% stawek maksymalnie określonych w obwieszczeniu ministra finansów, a stawki 
za przechowywanie pojazdów przez 1 dobę będą stanowiły 100 % stawek maksymalnych.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił o opinię komisję merytoryczną. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Administracji Arkadiusz Wencel poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 23 października br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wysokości 
opłat obowiązujących w 2025 r. za usunięcie w trybie art. 130a – Prawa o ruchu drogowym  
i przechowywanie pojazdu oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia  
od usunięcia pojazdu /BR-89/2024/. 
 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Magdalena Beyer, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Karolina 
Gawkowska, Patryk Grabowski, Maciej Kosiński, Michał Kucharski, Amanda Mitlejner, 
Grzegorz Mroczek, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Ewa 
Rybka, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Konrad Sipiera, Artur Świercz, 
Arkadiusz Wencel, Dorota Zglińska. 
BRAK GŁOSU (2) Aneta Pawłowska, Aurelia Zalewska. 
NIEOBECNI (3) Ewa Borodzicz, Adrian Ejssymont, Mirosława Śliwińska. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr VIII.63.2024 w sprawie 
wysokości opłat obowiązujących w 2025 r. za usunięcie w trybie art. 130a – Prawa o ruchu 
drogowym i przechowywanie pojazdu oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku 
odstąpienia od usunięcia pojazdu została podjęta. Uchwała stanowi załącznik 
nr 18 do protokołu.  
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Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 9 i przeszedł do punktu 10.  
 
Ad 10. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały w sprawie dotacji celowej dla Gminy Brwinów z przeznaczeniem dla OSP Żółwin oraz 
uchylenia uchwały nr III.27.2924 Rady Powiatu Pruszkowskiego z dnia 23 maja 2024 r.  
/BR-96/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił starostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Wicestarosta Leszek Zarzycki poprosił o omówienie projektu uchwały Kierownika Zespołu 
Zarządzania Kryzysowego Waldemara Pielata. 
 
Kierownik Zespołu Zarządzania Kryzysowego Waldemar Pielat poinformował, że ze względu 
nie ujęcie w budżecie Gminy Raszyn na 2024 rok zadania dotyczącego zakupu samochodu dla  
OSP Raszyn oraz brakiem możliwości zwiększenia planu, istnieje konieczność uchylenia 
uchwały podjętej przez Radę Powiatu 23 maja 2024 r. Naczelnik Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Żółwinie, zwrócił się do Zarządu Powiatu Pruszkowskiego z prośbą o wsparcie finansowe 
w wysokości 60 000 zł na dofinansowanie zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo-
gaśniczego. Zgodnie z zapisami art. 32 ust. 1 ustawy z dnia 24 sierpnia 1991 r. o ochronie 
przeciwpożarowej oraz art. 220 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
publicznych, samorząd powiatowy może partycypować w kosztach przedmiotowego 
przedsięwzięcia. Wykonując podjętą uchwałę Zarząd Powiatu zawrze porozumienie z Gminą 
Brwinów w zakresie przekazania dotacji na potrzeby OSP w Żółwinie dotyczącej zakupu 
przedmiotowego pojazdu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił o opinię komisji merytorycznej. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Administracji Arkadiusz Wencel poinformował, 
że na posiedzeniu Komisji w dniu 29 października br. projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie dotacji 
celowej dla Gminy Brwinów z przeznaczeniem dla OSP Żółwin oraz uchylenia uchwały  
nr III.27.2924 Rady Powiatu Pruszkowskiego z dnia 23 maja 2024 r. /BR-96/2024/. 
 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Magdalena Beyer, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Karolina 
Gawkowska, Patryk Grabowski, Maciej Kosiński, Michał Kucharski, Amanda Mitlejner, 
Grzegorz Mroczek, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Ewa 
Rybka, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Konrad Sipiera, Artur Świercz, 
Arkadiusz Wencel, Dorota Zglińska. 
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BRAK GŁOSU (2) Aneta Pawłowska, Aurelia Zalewska. 
NIEOBECNI (3) Ewa Borodzicz, Adrian Ejssymont, Mirosława Śliwińska. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr VIII.64.2024 w sprawie dotacji 
celowej dla Gminy Brwinów z przeznaczeniem dla OSP Żółwin oraz uchylenia uchwały  
nr III.27.2924 Rady Powiatu Pruszkowskiego z dnia 23 maja 2024 r. została podjęta. Uchwała 
stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 10 i przeszedł do punktu 11.  
 
Ad 11. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Zespołu Ośrodków Wsparcia w Piastowie 
/BR-90/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił wicestarostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Wicestarosta Leszek Zarzycki poprosił o omówienie projektu uchwały członka Zarządu 
Powiatu Michała Pihowicza. 
 
Członek Zarządu Powiatu Michał Pihowicz poinformował, że uchwałą nr LXII.505.2023  Rady  
Powiatu Pruszkowskiego z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie nadania Statutu Zespołowi 
Ośrodków Wsparcia w Piastowie, wchodzącemu w skład Zespołu Specjalistycznego Ośrodka 
Wsparcia nadano nazwę „Specjalistyczny Ośrodek Wsparcia dla Ofiar Przemocy Domowej" - 
celowa jest zmiana nazwy zgodnie ze zmianą ustawy o przemocy w rodzinie na 
„Specjalistyczny Ośrodek Wsparcia dla Osób Doznających Przemocy Domowej". 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił o opinię komisji merytorycznej. 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Świercz poinformował,  
że na posiedzeniu w dniu 28 października br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
wprowadzenia zmian do Statutu Zespołu Ośrodków Wsparcia w Piastowie /BR-90/2024/. 
 
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Magdalena Beyer, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Karolina 
Gawkowska, Patryk Grabowski, Maciej Kosiński, Michał Kucharski, Amanda Mitlejner, 
Grzegorz Mroczek, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Ewa 
Rybka, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Artur Świercz, Dorota Zglińska. 
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BRAK GŁOSU (4) Aneta Pawłowska, Konrad Sipiera, Arkadiusz Wencel, Aurelia Zalewska. 
NIEOBECNI (3) Ewa Borodzicz, Adrian Ejssymont, Mirosława Śliwińska. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr VIII.65.2024 w sprawie 
wprowadzenia zmian do Statutu Zespołu Ośrodków Wsparcia w Piastowie została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 11 i przeszedł do punktu 12.  
 
Ad 12. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości oznaczonej  
w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ew. 119/10 z obrębu Strzeniówka  
gm. Nadarzyn /BR-91/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił wicestarostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Wicestarosta Leszek Zarzycki poprosił o omówienie projektu uchwały Naczelnika Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami Radosława Chechłacza. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Radosław Chechłacz omówił projekt 
uchwały i przedstawił uzasadnienie. Powiedział, że uchwała ma charakter porządkujący stan 
prawny nieruchomości. Jest to nieruchomość znajdująca się przy nowo wybudowanym 
rondzie w Strzeniówce, jest własnością Gminy Nadarzyn, która nieodpłatnie przekaże działkę 
na rzecz powiatu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił o opinię komisję merytoryczną. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska Amanda Mitlejner 
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 24 października br. projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów  
i budynków jako działka nr ew. 119/10 z obrębu Strzeniówka gm. Nadarzyn /BR-91/2024/. 
 
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 
 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Magdalena Beyer, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Karolina 
Gawkowska, Patryk Grabowski, Maciej Kosiński, Michał Kucharski, Amanda Mitlejner, 
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Grzegorz Mroczek, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Ewa 
Rybka, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Artur Świercz, Arkadiusz Wencel, 
Dorota Zglińska. 
BRAK GŁOSU (3) Aneta Pawłowska, Konrad Sipiera, Aurelia Zalewska. 
NIEOBECNI (3) Ewa Borodzicz, Adrian Ejssymont, Mirosława Śliwińska 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr VIII.66.2024 w sprawie 
nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów  
i budynków jako działka nr ew. 119/10 z obrębu Strzeniówka gm. Nadarzyn została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 12 i przeszedł do punktu 13.  
 
Ad 13. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ew. 112/3 z obrębu 12  
m. Pruszków /BR-92/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił wicestarostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Wicestarosta Leszek Zarzycki poprosił o omówienie projektu uchwały Naczelnika Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami Radosława Chechłacza. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Radosław Chechłacz omówił projekt 
uchwały i przedstawił uzasadnienie. Poinformował, że użytkownik wieczysty nieruchomości 
znajdującej się w Pruszkowie przy siedzibie Muzeum Dulag 121 wyraził chęć nieodpłatnego 
przekazania prawa użytkowania wieczystego zabytkowej wieżyczki wraz z gruntem. Ten 
fragment będzie przedmiotem darowizny. Jeżeli rada wyrazi zgodę, Powiat wystąpi 
o uzyskanie zgody na darowiznę prawa własności od wojewody.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił o opinię komisję merytoryczną. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska Amanda Mitlejner 
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 24 października br. projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę  
w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości oznaczonej 
w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ew. 112/3 z obrębu 
12  m. Pruszków /BR-92/2024/. 
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Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Magdalena Beyer, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Karolina 
Gawkowska, Patryk Grabowski, Maciej Kosiński, Michał Kucharski, Amanda Mitlejner, 
Grzegorz Mroczek, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Ewa 
Rybka, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Artur Świercz, Arkadiusz Wencel, 
Dorota Zglińska. 
BRAK GŁOSU (3) Aneta Pawłowska, Konrad Sipiera, Aurelia Zalewska. 
NIEOBECNI (3) Ewa Borodzicz, Adrian Ejssymont, Mirosława Śliwińska. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr VIII.67.2024  
w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ew. 112/3 z obrębu 
12 m. Pruszków została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 13 i przeszedł do punktu 14.  
 
Ad 14. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie  
uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu Pruszkowskiego 
/BR-79/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że zgodnie art. 3e ust. 14 ustawy z dnia 
5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym wyboru opiekuna młodzieżowej rady powiatu 
dokonuje rada powiatu spośród kandydatów wskazanych przez młodzieżową radę powiatu. 
W dniu 10 września 2024 r. Młodzieżowa Rada Powiatu Pruszkowskiego podjęła uchwałę  
w sprawie zarekomendowania Radzie Powiatu Pruszkowskiego kandydata na funkcję 
opiekuna w osobie Andrzeja Leszczyńskiego. Do zadań opiekuna młodzieżowej rady należeć 
będzie w szczególności: zapewnienie radnym wsparcia merytorycznego i organizacyjnego; 
usprawnienie komunikacji między radnymi a organami jednostek samorządu terytorialnego; 
motywowanie i mobilizowanie radnych do działania; uczestniczenie w sesjach, spotkaniach 
i innych wydarzeniach organizowanych przez młodzieżową radę. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił o opinię komisji merytorycznej. 
 
Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Śliwińska 
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 23 października br. projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Powiatu Pruszkowskiego Cezary Lewiński przedstawił 
uzasadnienie do wskazania kandydata na opiekuna. Poinformował, że wskazany przez  
Młodzieżową Radę Andrzej Leszczyński posiada ponad 10-letnie doświadczenie 
administracyjne. Wspierał młodzieżową radę w jej działaniach, zwłaszcza w zakresie budżetu 
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obywatelskiego, gdzie odpowiadał na liczne pytania młodzieży. Jego kompetencje obejmują 
także zarządzanie finansami publicznymi, ochronę przyrody, gospodarkę nieruchomościami, 
zamówienia publiczne, utrzymanie dróg i geodezję. Dodatkowo, pełnił funkcję 
przewodniczącego zespołu ds. budżetu inicjatyw społecznych i wdrażał zintegrowane systemy 
informatyczne. 

Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska zamknęła dyskusję. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 
wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu Pruszkowskiego /BR-79/2024/. 
 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Magdalena Beyer, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Karolina 
Gawkowska, Patryk Grabowski, Maciej Kosiński, Michał Kucharski, Amanda Mitlejner, Aneta 
Pawłowska, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Ewa Rybka, 
Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Konrad Sipiera, Artur Świercz, Arkadiusz Wencel, Aurelia 
Zalewska, Dorota Zglińska. 
BRAK GŁOSU (2) Grzegorz Mroczek, Rafał Sieradzki. 
NIEOBECNI (3) Ewa Borodzicz, Adrian Ejssymont, Mirosława Śliwińska 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska stwierdziła, że uchwała nr VIII.68.2024 
w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska zamknęła punkt 14 i przeszła do punktu 15.  
 
Ad 15. 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska poinformowała, że kolejnym punktem jest: 
podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Pruszkowskiego  
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2025" /BR-93/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 34 do protokołu. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska poprosiła wicestarostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Wicestarosta Leszek Zarzycki poprosił o omówienie projektu uchwały Naczelnik Biura Zarządu 
Martę Jendernalik-Dybałę. 
 
Naczelnik Biura Zarządu Marta Jendernalik-Dybała omówiła projekt uchwały. 
Poinformowała, że 28  września br. w siedzibie starostwa odbyły się konsultacje programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi. W konsultacjach wzięło udział 
37 przedstawicieli z 28 organizacji pozarządowych z terenu powiatu pruszkowskiego. 
Konsultacje przebiegły w tempie błyskawicznym. Zaprezentowany program został przyjęty 
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przez  organizacje. Następnie poinformowała, że wnioskowano do przyszłorocznego budżetu 
o zwiększenie środków dla organizacji pozarządowych o 100 000 zł.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska poprosiła o opinię komisji merytorycznej. 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Świercz poinformował,  
że na posiedzeniu w dniu 28 października br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska otworzyła dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska zamknęła 
dyskusję. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska poddała pod głosowanie uchwałę  
w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Pruszkowskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
na rok 2025" /BR-93/2024/. 
 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Magdalena Beyer, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Karolina 
Gawkowska, Patryk Grabowski, Maciej Kosiński, Michał Kucharski, Amanda Mitlejner, 
Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, 
Marcin Rybicki, Ewa Rybka, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Konrad Sipiera, Artur Świercz, 
Arkadiusz Wencel, Dorota Zglińska. 
BRAK GŁOSU (2) Rafał Sieradzki, Aurelia Zalewska. 
NIEOBECNI (3) Ewa Borodzicz, Adrian Ejssymont, Mirosława Śliwińska 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska stwierdziła, że uchwała nr VIII.69.2024 
w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Pruszkowskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
na rok 2025" została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska zamknęła punkt 15 i przeszła do punktu 16.  
 
Ad 16. 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska poinformowała, że kolejnym punktem 
są: wnioski  i oświadczenia radnych. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska zapytała czy ktoś z radnych chce zabrać głos 
w punkcie. 
 
Radna Magdalena Beyer zapytała o sytuację spółki wodnej Raszyn. Przypomniała, że w maju 
osoba, która miała być likwidatorem złożyła rezygnację. Do dnia dzisiejszego powiat tej 
rezygnacji nie przyjął. Dodała, że wie o problemie z poprzednim likwidatorem, który do dnia 
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dzisiejszego nie przekazał wszystkich dokumentów potrzebnych do działań dla następcy. 
Poprosiła o wyjaśniania w tym temacie – jak ta sprawa wygląda na tą chwilę.  
 
Członek Zarządu Michał Pihowicz odpowiedział, że poprzedni likwidator od dwóch tygodni 
zaczął przekazywać dokumentację (niecałą) – obecnie jest to ok. 50 teczek. Nie ma chętnych 
na stanowisko likwidatora spółki. Jeżeli do starostwa zostaną przekazane wszystkie dokumenty, 
zostaną wznowione rozmowy z panią, która zrezygnowała.  
 
Radny Konrad Sipiera wygłosił oświadczenie w kontekście tego, co wydarzyło się na pierwszej 
sesji rady powiatu, kiedy to pani Ewa Borodzicz złożyła swoje oświadczenie, że nie przystępuje 
do klubu radnych Prawa i Sprawiedliwości. W nawiązaniu do tej sytuacji przekazał oficjalną 
informację, że 9  października 2024 r., decyzją prezesa Prawa i Sprawiedliwości na podstawie 
art. 7 ust. 2 statutu Prawa i Sprawiedliwości pani Ewa Borodzicz została zawieszona w prawach 
członka Prawa i Sprawiedliwości do czasu zakończenia postępowania przez Rzecznika 
Dyscyplinarnego Prawa i Sprawiedliwości. Decyzja weszła w życie z dniem podjęcia. Dokument 
podpisał  prezes Jarosław Kaczyński.  
 
Radna Magdalena Beyer zwróciła uwagę na 2 wielkoformatowe reklamy, które znajdują się 
przy szpitalu powiatowym, gdzie jest droga powiatowa, chodnik, plac zieleni, parking. Zapytała 
czy ten pas zieleni należy do drogi powiatowej, czy należy do szpitala. Jaka firma wynajmuje 
ten teren i za jakie środki. 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Przemysław Rotuski odpowiedział, że jest 
to teren poza pasem drogowym powiatu. Jest to własność inna. 
 
Radna Aurelia Zalewska zapytała o spotkanie w sprawie ul. Pruszkowskiej. Starosta 
deklarował, że takie spotkanie odbędzie się z udziałem wójta gminy oraz radnych. Zapytała czy 
radni nadal mogą liczyć spotkanie w tym roku. 
 
Wicestarosta Leszek Zarzycki odpowiedział, że są wstępne założenia poprzedniego projektu. 
Spotkanie odbędzie się za 2-3 tygodnie, w momencie, kiedy projektant przedstawi swoją wizję. 
Spotkanie odbędzie się w siedzibie starostwa.  
 
Radna Aurelia Zalewska zapytała o reklamę, która stoi przy WKD z Komorowie (strona 
zachodnia w kierunku Grodziska Mazowieckiego patrząc od Al.  Marii Dąbrowskiej 
i ul. Brzozowej). Czy taki obiekt wymagał uzgodnienia w starostwie postawienia takiej reklamy? 
Zwróciła uwagę, że jest to bardzo potężny nośnik. Czy lokalizacja była uzgadniana 
i opiniowana?  
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Przemysław Rotuski odpowiedział, 
że billboardów w tej lokalizacji jest kilka. Poprosił radną o przesłanie zdjęcia konkretnej 
lokalizacji. Następnie przekazana zostanie odpowiedź pisemna w tej sprawie.  
 
Radna Aurelia Zalewska przypomniała, że pytała o postawione przy ulicy Brzozowej 
paczkomaty – czy była wydana zgoda powiatu na ich umiejscowienie. W jaki sposób doszło do 
tych lokalizacji właśnie przy ul. Brzozowej.  
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Przemysław Rotuski odpowiedział, 
że paczkomaty stoją na gruncie prywatnym.  
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Radna Magdalena Beyer zapytała czy powiat wyegzekwował środki za kary pieniężne nałożone 
na kandydatów, którzy wywieszali swoje reklamy wyborcze w pasach dróg powiatowych, 
zarówno w kampanii samorządowej, jak i w kampanii parlamentarnej. 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Przemysław Rotuski odpowiedział, że takie 
postępowania były prowadzone, część z nich skończyła się w SKO, część została przekazana 
do ponownego rozpatrzenia, część została uchylona. O to czy środki wpłynęły należałoby 
spytać panią skarbnik. Kary zostały naliczone, a kwestią windykacji zajmuje się Wydział Budżetu 
i Finansów.  
 
Radna Magdalena Beyer zwróciła uwagę na fakt, że komitety wyborcze, przed końcem 
wyborów, przestały funkcjonować jako komitety wyborcze. Radna słyszała, że z wielu kar 
zrezygnowano, ponieważ nie można było ich wyegzekwować od komitetów. A przecież 
to są ludzie z imienia i nazwiska. Poprosiła o informacje. 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Przemysław Rotuski odpowiedział, 
że to należałoby zdementować. Te kwestie, które zostały ujawnione, były przedmiotem analizy 
wydziału. SKO wzywało powiat do ponownego rozpatrzenia i oczekiwało bardzo szczegółowych 
informacji na temat rozmiaru banerów, lokalizacji, zagrożeniu bezpieczeństwa. Komitety były 
traktowane równo. A w niektórych przypadkach samo SKO rekomendowało odejście 
od wymierzenia kary.  
 
Radny Grzegorz Mroczek zwrócił uwagę na zbyt bliską lokalizację przystanków autobusowych 
postawionych po remoncie przy kolejce WKD Komorów. 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Przemysław Rotuski podziękował za uwagę. 
Poinformował, że nie wygenerowały one wypadku, a jeżeli jest taka sytuacja, że nie ma 
możliwości kontynuacji jazdy po drugiej stronie, to w żaden sposób pojazd nie powinien 
przejeżdżać na drugą stronę i zostawać na środku. Sytuacja jest spowodowana zlokalizowaniem 
przejść dla pieszych, a nie przystankami. Temat był omawiany z przedstawicielami WKD, jednak 
nie jest planowane przesunięcie tych przejść (mieszkańcy i tak będą korzystać z najkrótszej 
możliwej drogi).  
 
Radna Aurelia Zalewska zapytała o kwestie dotyczące infrastruktury drogowej w Komorowie. 
Zwróciła uwagę na brak sygnalizacji świetlnej przy przejeździe WKD, która kiedyś ostrzegała 
o nadjeżdżającym pociągu. Zapytała, czy możliwe jest przywrócenie tego oznakowania, oraz 
czy obecna sygnalizacja jest uzgadniana z zarządcą drogi. Zwróciła także uwagę na zakaz skrętu 
w lewo na granicy Pruszkowa, który budzi wątpliwości mieszkańców i jest często łamany. 
Zapytała, czy znak ten musi tam pozostać. 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Przemysław Rotuski odpowiedział, że jeżeli 
chodzi o sygnalizację przy torach to jest tylko i wyłącznie w gestii przewoźnika. Zaproponował 
radnej skontaktowanie się z WKD w tej sprawie i obiecał ewentualne wsparcie. W kwestii 
pytania drugiego zauważył, że zakaz skrętu został narzucony przez Dyrektora Badania 
Wypadków Kolejowych. Od tego postanowienia nie ma uchylenia. Tak samo progi zwalniające, 
które zostały tam zamontowane, są nie tyle zaleceniem, a nakazem, który należało wypełnić. 
W związku z tym, że dosyć często dochodziło tam do zdarzeń z udziałem WKD.  
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Radna Aurelia Zalewska podziękowała za progi, które zostały w tym miejscu wykonane 
wzorowo. Zapytała o możliwość utworzenia przejazdu rowerowego w Regułach, który połączy 
południową i północną stronę wzdłuż ulicy Regulskiej i Alei Powstańców Warszawy. Zapytała 
czy podjęto działania lub rozmowy z WKD w tej sprawie, ponieważ wcześniej uzyskała 
informacje, że takie rozmowy były planowane. 
 
Wicestarosta Leszek Zarzycki odpowiedział, że działania zostały rozpoczęte. Wystosowano 
pismo do jednego z podmiotów, który powinien zająć się sprawą.  Temat jest uzgadniany.  
 
Radny Arkadiusz Wencel podziękował radnym za sprawne głosowanie i poparcie wniosku 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Żółwinie. Podkreślił swoje doświadczenie strażaka-ratownika 
oraz współpracę i jedność między 11 jednostkami OSP działającymi w powiecie pruszkowskim, 
które należą do krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego. Zaznaczył, że miejscowi strażacy są 
wysoko wyszkoleni i doceniani w całej Polsce, gdzie biorą udział w różnych akcjach 
ratunkowych. 
 
Radna Magdalena Beyer przyłączyła się do podziękowań Nie było łatwo, jak pan mógł 
zauważyć na poprzedniej sesji, jeszcze wcześniej także nie było łatwo, ale też dziękuję. 
Następnie zapytała czy rozpoczęła się przebudowa drogi 4108W. 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Przemysław Rotuski odpowiedział, że jeszcze 
nie. Na 5 listopada zaplanowane zostało otwarcie ofert. Potem jeszcze ok. 5 dni potrzebnych 
będzie na dopełnienie formalności związanych z zamówieniami publicznymi. 
Najprawdopodobniej prace rozpoczną się najwcześniej w połowie listopada. Termin realizacji 
w umowie wpisano do 30 dni od daty podpisania umowy.  
 
Radna Aurelia Zalewska zwróciła uwagę na potrzebę naprawy dróg, ponieważ na kilku 
odcinkach, m.in. przy ulicach Sokołowskiej, Komorowskiej, Pruszkowskiej i w rejonie granicy 
z WKD, pojawiają się nowe dziury. Poprosiła o kontynuowanie ich łatania, aby poprawić stan 
tych dróg. 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Przemysław Rotuski odpowiedział, że powiat 
chce wykonać jak najwięcej prac przed zimą. W kwestii ul. Sokołowskiej mimo tego,  
że wykonawca prowadzi tam prace związane ze ścieżką rowerową, to połatano i zalano emulsją 
ubytki znajdujące się na samym środku. Dodał, że w tym miejscu wykonawca powinien 
odtworzyć oznakowanie poziome.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska zamknęła punkt 16 i przeszła do punktu 17.  
 
Ad 17. 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska poinformowała, że kolejnym punktem 
są: komunikaty Przewodniczącego Rady Powiatu. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska poinformowała, że analiza oświadczeń 
majątkowych radnych, pod kątem zgodności z zeznaniami podatkowymi, przeprowadzona 
przez Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pruszkowie jeszcze nie wpłynęła. Termin na jej 
przesłanie mija 31 października br. Po otrzymaniu wyników analizy ewentualne 
nieprawidłowości zostaną wysłane radnym drogą mailową. Ponadto poinformowała,  
że zgodnie z art. 25c ust. 3 p. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, 
oświadczenia majątkowe za 2023 r. przewodniczącemu Rady w ustawowym terminie złożyło 
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27 radnych. Po przeprowadzonej wstępnej analizie, oświadczenia te zostały przekazane 
zgodnie z art. 25c ust. 6 ustawy o samorządzie powiatowym do Urzędu Skarbowego 
w Pruszkowie - właściwemu ze względu na miejsce zamieszkania składających oświadczenia. 
Kopie oświadczeń majątkowych zgodnie z art. 25d ust. 2 zostały przekazane Staroście 
Pruszkowskiemu w celu opublikowania w Biuletynie Informacji Publicznej. Poinformowała,  
że Przewodniczący Rady Powiatu Pruszkowskiego złożył oświadczenie majątkowe Wojewodzie 
Mazowieckiemu w terminie, tj. 6 czerwca 2024 r. Dodatkowo przypomniała, że zgodnie  
z art. 25c ust. 12 ustawy  o samorządzie powiatowym, w dniu 25 października br. została do 
radnych wysłana informacja dotycząca oświadczeń majątkowych złożonych staroście 
pruszkowskiemu.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska poinformowała, że następna sesja Rady 
Powiatu Pruszkowskiego zaplanowana została na 26 listopada 2024 r.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska zamknęła punkt 17 i przeszła do punktu 18.  
 
Ad 18. 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska poinformowała, że kolejnym punktem jest: 
zamknięcie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 18:58 wiceprzewodnicząca Rady Karolina 
Gawkowska zamknęła VIII sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
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